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Protokół nr 3/2019 

posiedzenia Komisji Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli 

i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej  Inowrocławia,  

odbytego w dniu  21 stycznia 2019 r.  

w Urzędzie Miasta Inowrocławia,  ul. Prezydenta Franklina Roosevelta 36. 
  

Czas  trwania posiedzenia 8.15 – 8.35. 
 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Piński Grzegorz    – Przewodniczący Komisji 

2. Bętkowski Jacek    – Członek Komisji 

3. Olszewski Grzegorz    – Członek Komisji 

4. Stępniowska Maria    – Członek Komisji 
 

Na posiedzenie Komisję spóźnił się radny Mrówczyński Jarosław – Członek 

Komisji (8.25).    
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyła:  

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej,  

Środowiska i Rolnictwa Urzędu Miasta Inowrocławia. 
 

Listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1 i 2  

do protokółu. 
 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzył Pan Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji, 

który  zgodnie z listą obecności stwierdził, że w obradach Komisji  uczestniczy 

4 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 5 osób, stanowi 

kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 
 

Ad 2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 
 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołów: nr 1/2018 i nr 2/2018 posiedzenia Komisji. 

4. Sprawy wymagające opinii Komisji (projekt uchwały). 

5. Sprawy bieżące. 
 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem porządku dziennego obrad? 
  

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Do porządku obrad nie wniesiono żadnych uwag.  
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Ad 3. Przyjęcie protokołów: nr 1/2018 i nr 2/2018 posiedzenia Komisji. 

 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 1/2018 z posiedzenia Komisji? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 2/2018 z posiedzenia Komisji? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Ad 4. Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej,  

Środowiska i Rolnictwa: 

Przedstawiła projekt  uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad 

udzielania dotacji celowej na dofinansowanie ochrony środowiska i gospodarki 

wodnej na terenie Miasta Inowrocławia oraz trybu postępowania w sprawie 

udzielania dotacji i sposobu jej rozliczenia. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

Pytania i dyskusja. 
 

Grzegorz Olszewski: 

Proponowana dotacja celowa dotyczy także docieplenia np. dachów, czy tylko 

zmiany pieców? 
 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej,  

Środowiska i Rolnictwa: 

Zmiany pieców, ale też są takie programy na docieplenie dachu. Można  

je poszukać w Wojewódzkim Funduszu. 
 

Grzegorz Olszewski: 

Ale to wszystko kosztuje i nie można tego tak przyjąć, że w jednym akcie woli 

dana osoba zrobi jedno, drugie, czy trzecie, bo to jest zbyt duży wydatek. 
 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej,  

Środowiska i Rolnictwa: 

Nie. My tutaj  mamy dotację tylko na zmianę ogrzewania. Inne dotacje,  

jak np. na docieplenie dachu, mówiłam już o tym,  można sobie poszukać  

w Wojewódzkim Funduszu w Toruniu i stamtąd pozyskać środki. My mamy 

tylko na piece. 
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Maria Stępniowska: 

Jeśli w mieszkaniu było ogrzewanie, zmienił się właściciel i on robi 

modernizację ogrzewania, bo nie było w całym mieszkaniu, to co? 
 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej,  

Środowiska i Rolnictwa: 

Ale, jakie ogrzewanie? 
 

Maria Stępniowska: 

Z piecowego na gazowe. 
 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej,  

Środowiska i Rolnictwa: 

Wtedy ten, kto jest właścicielem, to może taką dotację dostać. Musi jednak 

trwale usunąć ogrzewanie piecowe. Nie może być takiej sytuacji, że jest 

założone stare gazowe i zmienić na gazowe. 
 

Maria Stępniowska: 

Tu chodzi o coś innego. W mieszkaniu było ogrzewanie gazowe, tylko kuchnia 

była ogrzewana piecem, a teraz w kuchni chcą zrobić gaz.  
 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej,  

Środowiska i Rolnictwa: 

W uchwale jest zapisane, że dotyczy to też mieszkań, więc mogą. 
 

Grzegorz Olszewski: 

Ogrzewanie gazowe jest bardzo drogie. To koszt prawie 1 300 zł każdego 

miesiąca. Palenie w piecu, to jest połowa kosztów, a  do tego jest w mieszkaniu 

cieplej. 
 

 (Na Komisję przybył radny Jarosław Mrówczyński). 
 

Jacek Bętkowski: 

Jakość naszego węgla jest bardzo różna. Często ludzie są oszukiwani. Płacą 

duże pieniądze, a węgiel jest do niczego. Słyszy się o wielu przypadkach takich 

nieuczciwych sprzedawców…  
 

Innych pytań nie było. 
 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej na 

dofinansowanie ochrony środowiska i gospodarki wodnej na terenie Miasta 

Inowrocławia oraz trybu postępowania w sprawie udzielania dotacji i sposobu 

jej rozliczenia? 
 

Głosowanie:  za  - 5, przeciw – 0, wstrzym. się  - 0. 
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Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356 z późn. zm.), Komisja 

Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli i Ochrony Środowiska 

podjęła uchwałę nr 1/2019 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej na 

dofinansowanie ochrony środowiska i gospodarki wodnej na terenie Miasta 

Inowrocławia oraz trybu postępowania w sprawie udzielania dotacji i sposobu 

jej rozliczenia.  
 

Ad 5. Sprawy bieżące.  
 

Nie było. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący zamknął 

posiedzenie Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji 

 

Grzegorz Piński 

 
 

Protokółowała 

Dorota Trojanowska 

 


